
Synpunkter och tankar från Angereds Ungdomsråd:  

Det är bra att det ska kunna göras oanmälda besök hos familjehem, då det är viktigt att 

familjehemmen fungerar bra och att man tidigt får veta om det inte är så.  

När ett barn placeras i familjehem är det viktigt med besök kort tid efter placerandet så att barnet 

inte känner sig bortglömd. Viktigt att barnet för möjlighet att berätta hur den har det. Viktigt att 

försäkra sig om att placeringen blir bra.  

Familjehemmet behöver bidra till att situationen blir bättre, inte sämre. Målet borde alltid vara att 

barnet ska kunna flytta hem igen. 

En ungdom med erfarenhet av familjehemsplacering poängterar vikten av det relationsskapande 

arbetet mellan socialsekreteraren och barnet. Hon ger ett exempel om att en socialsekreterare 

använde LVU som hot. 

När barn placeras på HVB‐hem är det viktigt att tänka på vilka som redan bor på hemmet så att 

barnet inte hamnar i ett sammanhang som förstärker dess problematik.  

Viktigt med fler bra familjehem, kanske behövs tydligare information om hur man blir familjehem.  

 

 


